

Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting from Sunday 11/2/2024 during the school day hours.

- Grades from 1 To3 Will be assessed from next week during the school regular day, Last day will be Wednesday 14/2/2024 from 7:00 a.m. To 8:30 a.m.

Starting from Wednesday 14/2/2024, students' written exams will start at 7:00 a.m. Students have to be at the school campus from 6:45 a.m.... the end of the exam will be according to the exam schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
 2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
 3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
 4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils and Erasable Pen are not allowed.**
 5. Students must wear the school uniform during the test days.
 6. Starting from 14/2/2024, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.
- **The Second semester vacation begins at the end of the exams, according to the attached schedule.**

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الرابع الى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاحد الموافق ١١ فبراير ٢٠٢٤ خلال الدوام الدراسي .

- الصفوف من الاول الى الثالث سيتم اختبارهم خلال اليوم الدراسي ابتداء من الاسبوع القادم ؛ و اخر يوم اختبارات سيكون يوم الاربعاء الموافق ٢٠٢٤/٢/١٤ وسيكون الاختبار من الساعة ٧ الى الساعة ٨:٣٠ صباحاً .
ابتداءً من يوم الاربعاء الموافق ٢٠٢٤/٢/١٤ سيبدأ الاختبار من الساعة ٧:٠٠ صباحاً على أن يكون الحضور الساعة ٦:٤٥ صباحاً ؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- ١- يمنع منعاً باتاً الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- ٢- خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- ٣- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب - الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها .
- ٤- الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل

للإزالة).

- ٥- تؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
 - ٦- المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.
- تبدأ اجازة الفصل الدراسي الثاني بنهاية الاختبارات حسب الجدول المرفق.

To: Grade (11) - Girls Section
 From: Administration
 Subject: Final Exam Requirements Term (2)

Date	Time	Subject	Requirements
Sunday 11/2/2024	During school day	العلوم الإسلامية	أقسام البيع ص ٨٠ شروط البيع ص ٨٢ البيع بشرط البراءة ص ٨٧ أسباب الكسب المحرم السبب الظلم ص ٩٢ عقد الصرف ص ١٠٥
Monday 12/2/2024	During school day	Social Studies	Module: (21) Lessons 1&2 (Pdf)
Tuesday 13/2/2024	During school day	اللغة العربية	كفاية الاتصال الكتابي - الوصف الأدبي من ص ١٤٤ إلى ١٤٨ - وصف الشخصية من ص ١٤٩ إلى ١٥١ - كتابة المذكرات الأدبية من ص ١٥٦ إلى ١٥٩ - كتابة القصة من ص ١٦١ إلى ١٦٤ - المادة التعليمية من ص ١٧١ إلى ١٧٤
Wednesday 14/2/2024	7:00 a.m To 9:00 a.m	Chemistry	Ch.18 L1- The Nature of chemical Equilibrium. Ch.18 L2- Shifting Equilibrium. Chapter review
Thursday 15/2/2024	7:00 a.m To 9:00 a.m	Biology	Ch 18.L 3 -Molecular clocks Ch 18 L.4- Domains and kingdoms Chapter 18 review Ch 19.L 1-Studying viruses and prokaryotes Ch 19.L 2- Viral structure and reproduction Ch 19.L 3 -Viral disease Ch 19.L 4- Bacteria and archaea
Sunday 18/2/2024	7:00 a.m To 9:00 a.m	Math	Precalculus : Chapter 6 L5: Complex Numbers in Polar Form; DeMoivre's Theorem L6: Vectors L7: The Dot Product Chapter 9 L1: Ellipse L2: The Hyperbola L3: The parabola L5: The Parametric Equations
	9:00 a.m To 10:00 a.m	اجتماعيات	أسواق العرب ص ٥٣ الشخصية العربية ص ٥٦ الممالك العربية ص ٥٩ شبه الجزيرة العربية قبيل الإسلام ص ٦٢
Monday 19/2/2024	7:00 a.m To 9:00 a.m	Physics	Ch 16 L 1- Electric charge Ch 16 L 2 -Electric force Ch 16 L 3 -Electric field Chapter review
Tuesday 20/2/2024	7:00 a.m To 9:00 a.m	English	Lit.: “ The Fall of the House of Usher” + “ Second Inaugural Address” PP. 386-397 + Unseen passage Read the texts + study their margin questions & analyzing text questions + Review the vocabulary words + Review the literary and the reading skills of the texts. Gr.: Chapter 4 The Clause (PP.76-87) Voc.: L. 17,18,19